
DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI (13 ARALIK 2024) 

Gıda Mühendisliği bölümümüzde; öğretim üyeleri, araştırma görevlileri ve 1 lisans öğrencisiyle 

birlikte Bölüm Başkanı Prof. Dr. İlkay KOCA’nın katılımıyla 13 Aralık 2024 tarihinde dış 

paydaşlarımız ile bölümün TOPLANTI SALONU’nda DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI 

gerçekleştirilmiştir.  

Toplantının gündemi;  

 1) Mühendislik Fakültesi Gıda Mühendisliği Bölümü Müfredat İçeriğinin Belirlenmesi, 

2) Uygulama derslerinin değerlendirilmesi, 

3) Seçmeli derslerin değerlendirilmesi, 

4) Yaz stajı uygulamalarının değerlendirilmesi, 

5) Mezuniyet sonrası istihdamın değerlendirilmesi şeklinde belirlenmiştir.  

 



 

Toplantıya kamu kurum ve kuruluşlarında görev yapan idareci/mühendis meslektaşlarımızla, 

özel sektör çalışanları ve bölüm öğretim üyeleri katılım göstermiştir.  

Toplantının sonunda; 

1) Lisans programında yer alan ‘Gıda mühendisliğinde Tasarım’ dersinin özel sektör için 

önemli olduğu vurgulanmıştır.  

2) Kaliteye yönelik BRC, ISO 22000 vb. konularına yer verilmesi önerilmiştir.  

3) Gıda sanayi ve Gıda Mühendisliği bölümü arasında işbirliklerinin artırılması amacıyla 

düzenli olarak toplantıların yapılması gerekliliği belirtilmiştir.  

4) Uygulama derslerinin sahaya uyarlanması ve laboratuvar alt yapısının güçlendirilmesinin 

öğrencilerin mesleğe hazırlanması açısından önemi vurgulanmıştır.  

5) Öğrencilerin teorik bilgilerini uygulamaya yansıtabilmek için sektörün de iş birliğine açık 

olmasının önemi vurgulanmıştır.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI (20 MART 2025) 

Gıda Mühendisliği bölümümüzde; öğretim üyeleri, 6 lisans öğrencisi, 1 Gıda Mühendisliği 

Odası Temsilcisi, Et, Süt ve Hazır Yemek Sektör temsilcileri ve Bölüm Başkanı Prof. Dr. İlkay 

KOCA’nın katılımıyla 20 Mart 2025 tarihinde dış paydaşlarımız ile bölümün TOPLANTI 

SALONU’nda DIŞ PAYDAŞ TOPLANTISI gerçekleştirilmiştir.  

Toplantının gündemi;  

 1) Gıda sektöründe yaşanan genel sorunlar 

2) Gıda sektörünün sorun çözme açısından bölümden beklentileri 

3) Bölümün sektörden eğitime destek açısından beklentileri şeklinde belirlenmiştir.  

 



Toplantıya kamu kurum ve kuruluşlarında görev yapan idareci/mühendis meslektaşlarımızla, 

özel sektör çalışanları ve bölüm öğretim üyeleri katılım göstermiştir.  

Toplantı sonunda; 

1) Teknik gezilerin düzenlenmesinin önemi vurgulanmıştır.  

2) Sosyal medya üzerinden mezunlarla iletişim ve iş olanakları duyurulması belirtilmiştir.  

3) Kaliteye yönelik HACCP, BRC, ISO 22000 vb. konularına yer verilmesi önerilmiştir. 

4) Akademik kadro, öğrenciler ve sektör temsilcileri arasındaki iletişim güçlendirilmesinin 

öneminden bahsedilmiştir.  

5) Sektörde çalışan profesyoneller davet edilerek iş hayatında başarılı olmanın yolları hakkında 

bilgi paylaşımı yapılmalıdır. 

6) Öğrenciler, staj ve iş deneyimlerini birbirleriyle paylaşarak sektöre hazırlık sürecinde daha 

bilinçli hale gelmesinin önemi vurgulanmıştır.  

 

 

 


